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KKoommiissjjaa  BBuuddżżeettuu,,  FFiinnaannssóóww,,    

PPllaannoowwaanniiaa  PPrrzzeessttrrzzeennnneeggoo  

ii  PPoorrzząąddkkuu  PPuubblliicczznneeggoo    

VVII  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    

                                                                                                         Waganiec, dnia 28.03.2011 r. 

RG.0012.KB.5.2011 

Protokół nr 5/10 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego  

i Porządku Publicznego VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 28.03.2011 roku  

w sali nr 15 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

____________________________________________________________________________ 

 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji   

Pan Jarosław Różański udział wzięli członkowie Komisji Budżetu i zaproszeni goście: 

Przewodniczący Rady Gminy – M.Dyko, Wójt Gminy – P.Marciniak, Danuta Roszko 

Skarbnik Gminy, Maria Bińkowska – Kierownik Zespołu Obsługi Szkół, wg. list  

obecności stanowiących załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Budżetu Jarosław Różański – o godzinie 800 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji, stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 3 członków Komisji, w składzie: 

1. Jarosław Różański – przewodniczący  

2. Piotr Kosik – członek 

3. Marcin Skowroński – członek, 

 

co wobec składu Komisji wynoszącego 4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał Rady Gminy/ termin sesji w dniu 

29.03.2011r./: 

a) w sprawie przystąpienia Gminy Waganiec do zadania inwestycyjnego 

realizowanego przez Związek Gmin Ziemi Kujawskiej pn. „Rozwój 

selektywnej zbiórki odpadów wraz ze zwiększeniem odzysku surowców 

wtórnych na obszarze miast i gmin zrzeszonych w ZGZK w oparciu o 

składowisko odpadów komunalnych w Służewie" przez gminy należące do 

Związku Gmin Ziemi Kujawskiej i udzielenia dotacji celowej. 

b) w sprawie przystąpienia do budowy chodnika w ciągu ulicy Dworcowej. 

c) zmieniającej uchwałę nr IV/15/10 w sprawie przyjęcia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień na 2011 r. oraz w 

sprawie ustalenia zasad wynagradzania członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Patologii Społecznej.  
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d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu. 

e) zmieniającej uchwałę Nr IV/16/10 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Waganiec na rok 2011. 

f) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Waganiec na 

lata 2011-2017. 

3. Sprawy bieżące, korespondencja. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.2 

Informacji szczegółowych w sprawie projektów uchwał Rady Gminy oraz zmian w 

budżecie gminy na sesję planowaną w dniu 29.03.2011 r. udzielali Pan Piotr Marciniak – 

Wójt Gminy oraz Pani Danuta Roszko – Skarbnik Gminy. Komisja zapoznała się z 

projektami uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) w sprawie przystąpienia Gminy Waganiec do zadania inwestycyjnego 

realizowanego przez Związek Gmin Ziemi Kujawskiej pn. „Rozwój 

selektywnej zbiórki odpadów wraz ze zwiększeniem odzysku surowców 

wtórnych na obszarze miast i gmin zrzeszonych w ZGZK w oparciu o 

składowisko odpadów komunalnych w Służewie" przez gminy należące do 

Związku Gmin Ziemi Kujawskiej i udzielenia dotacji celowej. 

b) w sprawie przystąpienia do budowy chodnika w ciągu ulicy Dworcowej. 

c) zmieniającej uchwałę nr IV/15/10 w sprawie przyjęcia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień na 2011 r. oraz w 

sprawie ustalenia zasad wynagradzania członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Patologii Społecznej.  

d) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu. 

e) zmieniającej uchwałę Nr IV/16/10 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Waganiec na rok 2011. 

f) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Waganiec na 

lata 2011-2017. 

Komisja proponuje, aby z kwoty 50.000 zł (dz.926) przeznaczonej na opłacenie 

rachunków za energię elektryczną zużywaną na kompleksie sportowym Orlik 2012, 

kwotę 15.000 zł przeznaczyć na zakup i montaż wiat dla dzieci i młodzieży 

dojeżdżającej do szkół.  

Wójt wyraził zgodę na powyższą zmianę w planie wydatków budżetowych. 

 

Pani Maria Bińkowska – Kierownik ZOS, udzieliła Komisji wyjaśnień na temat 

sprawdzania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Waganiec. 

Różnica między faktycznie poniesionymi wydatkami w gminie na wynagrodzenia 

nauczycieli, stażystów, mianowanych i dyplomowanych, a kwota, jaka winna być im 

wypłacona w roku 2010, aby uzyskali średnie wynagrodzenie wynosi 109.239,69 zł plus 

należne pochodne od wynagrodzeń.  
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W związku z tym, że jest to wzrost w planowaniu z 2009 r. o 49%.  

Komisja zwraca się do Wójta o przeprowadzenie analizy przyczyn tak zwanego 

wzrostu.  

 

Do Przewodniczącego rady Gminy wpłynęło pismo od pracowników szkół z prośbą  

o przeznaczenie dodatkowych środków w budżecie na podwyżkę płac.  

Pani Maria Bińkowska udzieliła szczegółowych informacji na temat średnich płac oraz 

podwyżek dla tej grupy pracowników w latach 2008 do 2011.    

Kontrola przeprowadzona przez pracowników Oddziału Kujawsko – Pomorskiego 

Państwowego Funduszu Rehabilitacyjnego Osób Niepełnosprawnych w Toruniu 

wykazała niezgodne z zasadami programu „Uczeń na wsi” wydatkowanie kwoty  

12.321 zł. Program adresowany był do uczniów niepełnosprawnych zamieszkałych na 

terenie gmin wiejskich i miejsko – wiejskich i miał pomóc w zdobyciu wykształcenia. 

Jednostką wskazaną w umowie do realizacji programu był Zespół Obsługi Szkół  

w Wagańcu. Według wyjaśnień Pani Kierownik pracownicy jednostki zakwalifikowali 

do programu część osób nieposiadających ważnych orzeczeń o niepełnosprawności,  

a jedynie orzeczenia z poradni psychologiczno – pedagogicznej, o potrzebie kształcenia 

specjalnego. W związku z niezgodnym, z prawem wydatkowaniem środków 

finansowych gmina będzie musiała zwrócić kwotę ok. 13.000 zł. 

 

Ad.3 

Wolne wnioski: 

Komisja zwraca się do Wójta o podjęcie energicznych działań mających na celu naprawę 

dróg na terenie gminy. 

 

Ad. 5 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Jarosław Różański   

o godz. 1300     zamknął  posiedzenie komisji.  
 

 

Protokołował:                                                                                                    Przewodniczący Komisji : 
Jarosław Różański 

                                                                                                                                 

                                                                                                                                      Jarosław Różański 


